
 

Motion 

Utred en fotbollshall på Nacka IP 

Fotbollstältet på Nacka IP har visat sig ha stora brister vad gäller att till exempel klara stora 
snömassor eller luftmiljön vilket har lett till stängningar som drabbar både föreningar och skolor. 
Eftersom det heller inte tas ned efter fem år och efter vintersäsongen finns det all anledning att 
sälja tältet. Istället borde det anläggas en fotbollshall, en 11-spelarplan med omklädningsrum, 
läktare, kafé och övrigt som behövs I en utredning om en sådan hall borde brukare som 
föreningsliv, skolor och storklubbar rådfrågas för att få in viktiga synpunkter och erfarenheter.      
En centralt belägen hall med goda kommunikationer skulle kunna bli en dragare och som därmed 
skulle kunna intressera kommersiella intressenter i närområdet att verka och investera i. 

Jag föreslår kommunfullmäktige att besluta att 

• Kommunen utreder vad en fotbollshall på Nacka IP borde innehålla och hur den skulle 
kunna finansieras 

 

Nacka 2023-10-06 

Christina Ståldal (-)          


